

Title (en)
Cupboard for a dentist's practice.

Title (de)
Schrank für die Zahnarztpraxis.

Title (fr)
Armoire pour cabinet dentaire.

Publication
EP 0377061 A1 19900711 (DE)

Application
EP 89100049 A 19890103

Priority
EP 89100049 A 19890103

Abstract (en)
A cupboard is proposed for a dentist's practice in which at least one container (14, 16) for receiving equipment necessary for the treatment, particularly for receiving instruments, is mounted to be displaceable in the vertical direction in the cupboard (1, 2) in such a manner that it can be brought out of a position of non-use, shutting away the equipment, into a position of use allowing free access to the equipment. In an advantageous embodiment, the container (16) is designed as a box (16) which is open at least at the front of the cupboard, and can be brought into the position of use by means of a raising and lowering device (20 to 24). <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Schrank für die Zahnarztpraxis vorgeschlagen, bei dem wenigstens ein Behältnis (14, 16) zur Aufnahme von zur Behandlung benötigten Arbeitsmitteln, insbesondere zur Aufnahme von Instrumentarium, in vertikaler Richtung derart verstellbar im Schrank (1, 2) gehalten ist, daß es aus einer die Arbeitsmittel verschließenden Nichtgebrauchsstellung in eine den Zugang zu den Arbeitsmitteln freigebenden Gebrauchsstellung bringbar ist. In einer vorteilhaften Ausführungsform ist das Behältnis (16) als ein zumindest an der Vorderseite des Schrankes offener Kasten (16) ausgebildet, der mittels einer Heb- und Senkeinrichtung (20 bis 24) in die Gebrauchsstellung bringbar ist.

IPC 1-7
A61G 15/00

IPC 8 full level
A47B 67/00 (2006.01); **A61G 15/14** (2006.01)

CPC (source: EP)
A47B 67/00 (2013.01); **A61G 15/14** (2013.01)

Citation (search report)
• [X] US 3285682 A 19661115 - NELSON WILLIAM R
• [X] GB 2061700 A 19810520 - ANTHONY D J
• [X] FR 1102781 A 19551025
• [X] US 2369664 A 19450220 - FROELICH GEORGE E
• [A] US 3250583 A 19660510 - PHILLIPS HERBERT M
• [A] FR 1573775 A 19690704
• [A] US 3455620 A 19690715 - COBURN DONALD G
• [A] FR 2604354 A1 19880401 - ROCQUE GUILLAINE [FR]
• [A] US 2806755 A 19570917 - GLASS HENRY P

Cited by
DE102005028421A1; DE102006023666A1; DE102006023666B4

Designated contracting state (EPC)
DE

DOCDB simple family (publication)
EP 0377061 A1 19900711; DE 8914954 U1 19900215

DOCDB simple family (application)
EP 89100049 A 19890103; DE 8914954 U 19891218